
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie športu pri Mestskom zastupiteľstve v 

Banskej Štiavnici konaného dňa 28. 9. 2021. 
 
 
 
Prítomní :  Ľ. Barák, PaeDr. JUDr. D. Lukačko, Mgr. K. Palašthy, Š. Mičura, M. Maruniaková 

Neprítomný :  PaedDr. R. Petro   

Hostia:   Mgr. M. Machárik 

 
Program :  1. Otvorenie  

   2.a) Prerokovanie návrhu: Štúdia modernizácie Mestkých kúpeľov - plavárne 
2.b) Prerokovanie prác na atletickom štadióne. 
3. Uznesenie  
 

1) Otvorenie - predseda Komisie športu p. Ľubomír Barák privítal prítomných na zasadnutí a oboznámil ich s 
programom zasadnutia.  
 
2.a) Prerokovanie návrhu: Štúdia modernizácie Mestkých kúpeľov – plavárne. Pán Mgr. Machárik podrobne 
rozobral jednotlivé etapy modernizácie, zdôraznil výhody uvedeného riešenia, ktoré zachováva súčasnú 
budovu ako celok. Bude potrebné nakúpiť nové technológie. V súčasnej etape príprav je ťažko hovoriť 
o cenovej kalkulácii, cenu presnejšie zobrazí  projekt a  VO. Mgr. Palášthy žiada v rámci projektu riešiť 
prístupovú cestu k plavárni, ktorá už ani v súčasnej dobe nestačí existujúcej premávke. 
 

2.b) Prerokovanie postupu prác na atletickom štadióne. Predseda komisie p. Barák opätovne 
vysvetlil členom komisie okamžitú potrebu úprav okolia novovznikajúcej tartanovej dráhy. 
Zdôraznil, že teraz je omnoho jednoduchší prístup k likvidácii jestvujúceho múrika a starého 
oplotenia ťažkou technikou, potom to bude omnoho ťažšie i finančne náročnejšie. 
 
3) Uznesenie - Komisia športu pri Mestskom zastupiteľstve v Banskej Štiavnici: 
 

a) Zobrala na vedomie  štúdiu modernizácie Mestkých kúpeľov – Plavárne. Zároveň žiada v rámci 
projektu rekoštrukcie posúdiť možnosť zjednosmernenia, popr. rozšírenia prístupovej komunikácie, 
alebo jej vyústenia vedľa parkoviska pri ul. Mládežnícka.  
 
b) Navrhuje, aby sa všetky dokončovacie práce okolia bežeckej dráhy atletického štadióna, realizovali 

v súčinnosti s ostatnými prácami, včítane spevnených plôch. Komisia odporúča  poslancom MsZ dofinancovať 
tieto práce podľa predloženej dokumentácie. 

 
 
 
V Banskej Štiavnici, dňa 28. 9. 2021  
Zapísal: Ing. Sliacky Peter 

Ľubomír Barák 
Predseda komisie 

v.r. 


